
Zápisnica zo schôdze výboru klubu  konanej dňa 4.4.2025 

 

 

 
Schôdza výboru sa uskutočnila konferenčným hovorom.  

Zúčastnení – predseda klubu, p. Felszeghy, matrikár, p. Červeňák, kontrolórka, p. 
Studená. 

 

Výbor sa zaoberal žiadosťou kontrolórky o zvolanie mimoriadnej členskej schôdze zo 

dňa 24.3.2025 prostredníctvom emailovej komunikácie.  
Odôvodnenie žiadosti o zvolanie  mimoriadnej členskej schôdze je podľa kontrolórky 
nasledovné :  

,, Žiadam o zvolanie mimoriadnej členskej schôdze z dôvodu nefunkčnosti výboru, výbor 
nemá riadnych troch členov a hlavne klesajúca členská základňa. 

Schôdza sa uskutoční dňa 19.4.2025 po KV Vojka nad Dunajom. 
Prosím o informovanie všetkých členov písomnou formou a o zverejnenie  pozvánky na web 

stránke klubu. Ďakujem. “ 

 

 

Výbor s vyššie uvedenou žiadosťou jednohlasne nesúhlasí, jej zvolanie považuje za 
neopodstatnené, účelové a ekonomicky nevýhodné.  
 

Odôvodnenie :  

 

K nefunkčnosti výboru :  
 

Nie je pravda, že výbor je nefunkčný, výbor klubu je uznášaniaschopný, a teda funkčný, ak je 
prítomná nadpolovičná väčšina členov výboru, vo výbore klubu sa hlasuje nadpolovičnou 
väčšinou, v tomto prípade minimálne dvomi hlasmi, a v prípade rovnosti hlasov má 

rozhodujúce slovo predseda.  

Tretieho člena - poradcu chovu možno kooptovať na dobu nevyhnutnú do riadneho zvolenia 
po skončení funkčného obdobia výboru.  
 

Kontrolórka taktiež namietala predsedovi, že výbor už dva roky nemá poradcu chovu, čo nie 
je pravda. Predseda dočasne zastáva funkciu poradcu chovu niekoľko mesiacov, pričom 
taktiež nie je pravda, že by agendu funkcie nevykonával riadne, nevybavoval žiadosti spojené 
s chovom prompte a bez zbytočných prieťahov. Chovateľom vybavuje písomnosti v podstate 

na počkanie a klubu šetrí finančné prostriedky. K dňu konania zasadnutia výboru nemá výbor 

vedomosť o tom, že by členovia, ktorým predseda vybavoval žiadosti spojené s funkciou 
poradcu chovu neboli spokojní, neeviduje žiadne sťažnosti, či už na lehotu vybavenia alebo 

spôsob komunikácie. Práve naopak, členovia si činnosť predsedu ako zastupujúceho poradcu 
chovu pochvaľujú. Kontrolórka nepredniesla žiadne dôkazy o opaku, ako ani žiadne sťažnosti 
na predsedu v súvislosti s touto dočasnou funkciou. Kontrolórka počas tejto doby žiadnym 
spôsobom tento stav nenamietala. Nového poradcu chovu sa mohla pokúsiť nájsť aj z vlastnej 
inictiatívy, prípadne o zistených adeptoch informovať výbor, pričom tak neurobila. 



Predseda ponúkol túto funkciu p. Levickému ústne aj písomne, ten ju vzhľadom na zdravotný 
stav odmietol. V prípade, že ktorýkoľvek z členov klubu prejaví záujem o túto funkciu, bude 

kooptovaný na obdobie do riadneho zvolenia členskou schôdzou klubu. 
 

K mimoriadnej členskej schôdzi :  
 

Kontrolór má právo žiadať o zvolanie mimoriadnej členskej schôdze, ale podľa stanov ju 
zvoláva, a teda o jej mieste a čase rozhoduje predseda, nie kontrolór. 
Konanie mimoriadnej členskej schôdze po skončení Klubovej výstavy vo Vojke nad 
Dunajom dňa 19.4.2025 je absurdné a nerealizovateľné, čo len odzrkadľuje neznalosť 
kontrolórky o tom, aké činnosti realizuje výbor bezprostredne po skončení výstavy. 

Kontrolórka mala možnosť zúčastniť sa riadnej členskej schôdze, a v prípade neúčasti mala 
možnosť splnomocniť predsedu. Svojim konaním naopak prispela k zmareniu riadnej 

členskej schôdze.  
 

Ku klesajúcej členskej základni :  
 

Podľa stanov klubu nie je počet členov dôvod na usporiadanie mimoriadnej členskej schôdze, 
členstvo v klube je slobodné a dobrovoľné, a nikoho nemožno nútiť byť členom klubu. 
Fluktuácia členov je bežný jav a stálymi členmi sú najmä členovia, ktorí majú reálny záujem 
o chov, plemeno a akcie klubu. Vyššie uvedeného sú účastní stále tí istí členovia. Finančná 
situácia na Slovensku nie je priaznivá a členské môže byť zbytočnou záťažou pre bývalých 
členov, ktorí síce sú vlastníkmi plemena, ale z členstva nijakým spôsobom neprofitovali.  
 

Napriek poklesu členskej základne, inflácii a zlej ekonomickej situácii na Slovensku je stav 
financií klubu vo veľmi dobrej kondícii. Zostatok na účte je vyšší ako v roku 2024 a vyšší 
ako v roku 2023. 

 

 

 

 

Zapísal : Michal Červeňák 

Matrikár a ekonóm CSC  

 


